
Referat styremøte 31.01.2017 
Møtet startet kl. 19:00 og sluttet kl. 20:30. Deltakere var Tore A. Nitter, Christer Sola og Marius A. 

Høiseth. Møtet ble avholdt pr. Skype (da Raymond Langås meldte frafall for sent ble det ikke mulig å 

innkalle varamedlem). 

Sak 1 – Økonomi 
Styret har gått gjennom revisorrapporten for 2016. Denne vil gjøres tilgjengelig i forkant av årsmøtet. 

Tore A. Nitter vil sende inn søknad om MOGAS-refusjon for 2016. 

Styret bestemmer at timepris for introduksjonsturer skal følge den normale timeprisen. For 

introduksjonsturer med instruktør, tilkommer standard instruktørhonorar for BFK. 

Sak 2 – Instruktørsituasjonen 
Instruktør Marius Høiseth flytter i april. Styret vil utrede flere alternativer for hvordan tilgangen på 

flyinstruktører i klubben skal sikres etter at Marius slutter.  

Sak 3 – Utvidede åpningstider på lørdager på ENDU 
Styret jobber videre med hvordan vi kan få til en avtale om utvidet åpningstid lørdager på ENDU for 

klubbens medlemmer.  

Sak 4 – Klubbhåndboken 
Hvert styremedlem går gjennom den nåværende Klubbhåndboken og kommer med forslag til evt. 

endringer. Klubbhåndboken skal være oppdatert før årsmøtet.  

Sak 5 – Ny leiekontrakt for klubblokalet 
Christer Sola etterlyser ny leiekontrakt.  

Sak 6 – Lekkasje i hangaren 
Christer Sola har snakket med Stein Jakobsen ang. dette. Utbedringer vil bli gjort så snart det blir 

varmegrader ute. 

Sak 7 – Årsmøtesaker 
Styret har påbegynt oppsett av saksliste. Medlemmene bes sende saker de vil ha tatt opp på 

årsmøtet, på mail til tnit@online.no innen fredag 3. februar. 


